
In 2022 helaas weer geen nieuwjaarsreceptie in verband met corona. Maar 2022 verliep 
beter dan 2021, de coronamaatregelen kwamen te vervallen en er was gelukkig weer 
een jaarvergadering. Daarin hebben we afscheid genomen van Gerard Tuinman en 
Simone Kijlstra. Femia Zuidema is toegetreden tot het bestuur als penningmeester en 
Erika Weijer al secretaris. Snel na de jaarvergadering werd bekend dat Jula Gerke 
Meijsen het bestuur van Dorpsbelang wilde komen versterken en hij heeft het hele jaar 
meegelopen. Jula heeft aangegeven de nieuwe voorzitter van Dorpsbelang te willen 
worden. Ynte van der Veen is niet toegetreden tot het bestuur in verband met 
verhuisplannen.  
 
We hebben als bestuur in 2022 kennis gemaakt met onze nieuwe dorpencoördinator 
Hendrik Tamsma, hier vanavond aanwezig, en met onze nieuwe wethouder Marja van 
der Meer. Het contact met de gemeente en Dorpsbelang verliep heel goed dit jaar. We 
hebben ook een heel plezierig gesprek gehad met Anja Boersma van de 
woningbouwvereniging Wonen NWF, Paulien de Graaf van De Skûle Welzijn, ook hier 
aanwezig vanavond, en met Tineke Helmers van Doarpswurk.  
 
Wonen NWF heeft in juni samen met De Skûle Welzijn Straatpraat georganiseerd in de 
Mied’igge en Fikarusleane. Er kwamen veel huurders op af, onder het genot van wat 
drinken, hebben ze gesproken over wat er fijn is in de straat en wat er eventueel beter 
kan. 
 
Punten die in 2022 onder de aandacht zijn geweest: 

- De vernieuwing van de website www.winsum.frl: de AOW betaalt 1/3 en 
Dorpsbelang de rest van het bedrag. Wij hebben subsidies aangevraagd, o.a. bij de 
gemeente, en een schoonmaakactie in het dorp georganiseerd waar maximaal 
100 Euro mee kon worden verdiend. Door de gladheid ging dit helaas niet door. 
Van de Ploeg fan Tsien hebben we 100 Euro gekregen, fantastisch mannen!  
 

- Project de Skans.: Wurkgroep Doarpsarchyf Winsum is hier dit jaar heel druk 
mee geweest. Hiervoor ons dank! Diverse instanties zijn aangeschreven voor 
subsidies en Omrop Fryslân heeft er een hele mooie reportage over gemaakt.  

 
- Invulling van de Driehoek: de werkgroep gaat door, o.a. voor overleg met de 

gemeente wat de te doen met de grasvelden die overblijven na bebouwing. 
Bouwbedrijf van der Sloot is eigenaar van de grond aan het Molepaed waar zij op 
gaan bouwen. Hun voornemen is om er levensloopbestendige woningen te 
bouwen voor de sociale huursector. Ze gaan ook bouwen op de Kleasterkolk, dit 
kan vertraging betekenen voor de bouw aan het Molepaed. De grond zal door 
loonbedrijf Frankena onderhouden worden.  

 
- Nieuwbouw woningen: aan de Skâns, Trije Keningen, Meamerterdyk en de 

Kleasterkolk. Dorpsbelang gaat i.v.m. de leefbaarheid van het dorp, het behoud 
van het café in het dorp én schending van het aangezicht van de historische 
dorpskern, bezwaar maken tegen de bouw van de woningen bij het café op de 
Skâns. 
 

 



- Sideriushoeke: samen met de AOW een bezoek aan de gemeente gebracht in 
september. De wens is om het fietspad van de rotonde bij Vadeko naar het dorp, 
tegelijk met het fietspad van Hatzum naar de rotonde bij Vadeko aan te leggen. 
De gemeente staat er heel positief tegenover. De gemeente is in gesprek geweest 
met Pieter Karst Bouma, familie Koning en Loonbedrijf Frankena. Archeologisch 
onderzoek is nodig en er moet onderzocht worden waar het fietspad precies 
moet  komen vanaf de rotonde bij Vadeko tot het dorp. Er is 3 ton gereserveerd 
voor “ons” stukje. Wordt vervolgd. 

 
- Sloop bejaardenwoningen Molepaed en Fikarusleane en vervangende 

nieuwbouw: op het Molepaed komen 2 woningen terug en op de Fikarusleane 7 
levensloopbestendige woningen met opritten.  In september moesten alle 
bewoners verhuisd zijn. Eind 2022 is begonnen met het asbest verwijderen en 
het duurzaam slopen van de huisjes aan de binnenkant.  

 
- Het treinverkeer tussen Leeuwarden en Harlingen: samen met meerdere 

dorpsbelangen bezwaar gemaakt tegen de nieuwe dienstregeling van Arriva, 
minder vaak wordt er gestopt in Deinum en Dronrijp. 

 
- Hondenpoepbakken: er zijn op ons verzoek meerdere bakken in Winsum 

geplaatst door de gemeente. 
 

- De Sinterklaasintocht: even leek het er op dat er geen Sinterklaasintocht zou zijn, 
gelukkig zijn er meerdere mensen in Winsum opgestaan en  werd er een 
fantastische intocht georganiseerd.  

 
- Nieuwe dorpsvisie: we zijn begonnen met het maken van een nieuwe dorpsvisie. 

Tineke Helmers van Doarpswurk gaat ons hier bij helpen, zij geeft ons goede 
ondersteuning. Eind december was de enquête en de begeleidende brief bijna 
klaar. We gaan een avond voor het dorp organiseren om de enquête te bespreken 
voor de dorpsvisie, wordt zeker vervolgd in 2023. 


